
Clusters > 3. Toezeggingen

Cluster Naam Omschrijving Medewerkers Stand van zaken Startdatum Einddatum

3. Toezeggingen T 2020-04-20 Vergunningverlening schietterrein ASK 4-5-2020 14:23:57:

Bij de behandeling van de beantwoording van de SV 2019-08 heeft 

mevr. Landman gevraagd of de raad betrokken kan worden bij de 

herziene aanvraag voor de vergunning van het schietterrein ASK. 

Hoewel de gemeente Heerde niet een specifieke rol heeft bij het 

verlenen van deze vergunning heeft de burgemeester toegezegd, 

wanneer er een nieuwe vergunning wordt aangevraagd, zij zal 

kijken wat gedaan kan worden en de vraag van mevr. Landman zal 

beantwoorden.

Portefeuillehouder:Olaf Prinsen 8-2-2024 10:11:39:

Defensie is al enige jaren bezig om een nieuwe vergunning te 

krijgen. De vigerende vergunning (op basis van een geluidsrapport 

uit 1989) stamt uit 1994. Er zijn sinds begin 2021 al meerdere 

vergunningaanvragen door RVB (als beheerder van het 

defensieterrein) bij ILT gedaan, maar deze hebben om diverse 

redenen tot op heden nog niet geleid tot een nieuwe vergunning.

Op 31 augustus 2023 heeft RVB namens defensie een aanvraag 

omgevingsvergunning gedaan bij ILT. Er is nadien diverse keren 

door ILT om aanvullingen en extra uitleg gevraagd. Net voor het 

einde van 2023 zijn alle gevraagde aanvullingen ingediend door 

RVB bij ILT.

De ASK vraagt in een te verlenen vergunning om uitbreiding van 

tijd en oefeningen. De betrokken gemeenten bereiden gezamenlijk 

een zienswijze op die per gemeente wordt ingediend. De raad wordt 

hierover met een  ARI geïnformeerd.

20-4-2020 1-7-2024

3. Toezeggingen T 2021-03-08 Pump Track 11-3-2021 10:37:35:

Onlangs is er een initiatief ingediend bij de gemeente m.b.t. een 

Pump Track. Dit is door 2 jongeren ingediend. De PvdA heeft op 1-2-

2021 gevraagd om als raad op de hoogte gehouden  over de 

voortgang en status van dit initiatief. Dit is een mooi initiatief dat 

verdient dat er serieus en goed naar de haalbaarheid gekeken 

wordt. De griffie heeft toegezegd dit verzoek op de toezeggingenlijst 

te plaatsen.

Portefeuillehouder:Stephan Nienhuis 29-8-2023 16:17:15:

Er loopt momenteel een verkenningsonderzoek in combinatie naar 

een hangplek. Aanname is dat e.e.a. juli 2024 gerealiseerd is.

8-3-2021 15-7-2024

3. Toezeggingen T 2021-06-21 Verkeersmaatregelen Molenweg 25-8-2021 14:52:33:

Tijdens de bespreking van het bestemmingsplan Nieuw Ennerveld 

op 21 juni 2021 is zorg uitgesproken over de verkeersveiligheid ter 

plaatse en gevreesde extra druk van bezoekers. Wethouder 

Nienhuis heeft toegezegd nader onderzoek te doen naar 

verkeersmaatregelen op de Molenweg.

Portefeuillehouder:Stephan Nienhuis 24-8-2023 10:03:37:

De situatie is ongewijzigd. Wordt opgenomen in het werkplan 2024.

21-6-2021 15-4-2024

3. Toezeggingen T 2021-10-11 Gemeentelijk Rioleringsplan 2022-2026 14-12-2021 14:54:48:

Bij de de behandeling van het Gemeentelijk Rioleringsplan 2022-

2026 op 11-10-2021 in de Commissie heeft wethouder Cegerek 

toegezegd:

-    De gevolgen van “hittestress” en extreme weersinvloeden nader 

uit te werken bij de totstandkoming van de Omgevingsvisie. Daarbij 

wordt ook de recente wateroverlast in Zuid-Limburg betrokken met 

de daar vastgestelde extreme neerslaghoeveelheden van 120 mm.

-    Over de mogelijkheden van biothermie en duurzame energie 

een informatie-uitwisseling te organiseren in een themabijeenkomst 

waarbij ook het waterschap wordt betrokken.

-    De capaciteit van particuliere rioolaansluitingen en 

gesignaleerde verstoppingen in Wapenveld (vraag GBP) op te 

nemen met woningcorporatie Triada.

-    Over de relatie tussen gesignaleerde wateroverlast aan de 

Kwartelwegweg en de berging aan de Flessenbergerweg nadere 

informatie aan de commissie te verstrekken.

Portefeuillehouder:Stephan Nienhuis 24-8-2023 10:21:17:

De geplande themaraad is vervallen i.v.m. een volle agenda voor 

de raad en onderwerpen die voorrang hebben. Er wordt gekeken 

naar de noodzaak van het inplannen van een themaraad.

11-10-2021 1-7-2024

3. Toezeggingen T 2021-10-11 Skeelerpiste Oost-Veluwe 14-12-2021 14:45:56:

Op 1-11-2021 heeft de raad het besluit genomen € 91.250,00 te 

verstreken aan de Skeelerclub Oost-Veluwe voor vervanging van de 

Skeelerpiste.

Wethouder Nienhuis heeft bij de behandeling in de Commissie op 

11-20-2021 toegezegd bij de eerstvolgende herziening van de 

beleidsnota de skeelerpiste daarin ook op te nemen als 

basisvoorziening. Deze is gepland voor het eerste kwartaal 2022.

Portefeuillehouder:Stephan Nienhuis 2-11-2022 13:47:04:

Actualisatie van het accommodatiebeleid is geagendeerd voor 

2024.

11-10-2021 3-6-2024
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3. Toezeggingen T 2022-04-11 Groenfonds (Kommerseweg) 14-4-2022 21:53:10:

Bij de behandeling van de gewijzigde vaststelling bestemmingsplan 

Kommerseweg ongenummerd, tijdens de commissievergadering op 

11 april 2022, heeft wethouder Nienhuis toegezegd de commissie te 

informeren over het groenfonds.

Portefeuillehouder:Wolbert Meijer;Portefeuillehouder:Stephan 

Nienhuis

29-8-2023 16:32:35:

In de afgelopen maanden is een inventarisatie uitgevoerd op de 

afspraken die sinds 2010 in de gesloten anterieure overeenkomsten 

zijn gesloten, inclusief de afspraken inzake het groenfonds. Eerste 

resultaten laten zien dat daarin achterstanden zijn ontstaan. Dit is 

ongewenst en wordt in de komende maanden opgepakt. De raad 

wordt over het resultaat geïnformeerd.

11-4-2022 1-7-2024

3. Toezeggingen T 2022-05-16 Afsluiting centrum Heerde 19-5-2022 16:42:57:

Tijdens de raadscommissie op 16 mei 2022 is door de PvdA-fractie 

gevraagd naar een proef met afsluiting van het centrum van Heerde 

bij activiteiten. Wethouder Nienhuis heeft toegezegd dat het nieuwe 

college hierop terugkomt.

Portefeuillehouder:Stephan Nienhuis 14-3-2024 11:04:21:

Er is een begin gemaakt met de bouwactiviteiten voor de centrum 

ontwikkeling. Daarmee is er noodzaak om bouw- en 

verkeersstromen in het komende jaar te plannen en te coördineren, 

in overleg met bewoners en ondernemers. Hier moet een plan en 

uitvoering van een autoluw centrum (eventueel) worden ingepast of 

worden heroverwogen. Voor de afstemming en coördinatie van de 

bouwstromen is inmiddels extra personele capaciteit ingehuurd.

16-5-2022 1-10-2024

3. Toezeggingen T 2022-05-16 Parkeerplan 19-5-2022 16:34:57:

Bij de behandeling van het bestemmingsplan Stationsstraat 9-11 in 

de raadscommissie op 16 mei 2022 heeft wethouder Nienhuis 

toegezegd dat de opstelling van een Parkeerplan door het nieuwe 

college zal worden opgepakt.

Portefeuillehouder:Stephan Nienhuis 17-1-2024 16:08:55:

Deze is gekoppeld aan het GVVP. Verwachting is dat deze begin 

2024 volgt.

16-5-2022 8-7-2024

3. Toezeggingen T 2023-04-03 Zaakgericht werken 12-4-2023 15:23:06:

Bij de behandeling van het raadsvoorstel zaakgericht werken, 

tijdens de raadscommissie op 3 april,  heeft burgemeester Wiggers 

toegezegd de raad, via de P&C-cyclus, deelgenoot te maken van de 

implementatie/voortgang van het project (financieel en inhoudelijk).

Daarnaast heeft de burgemeester toegezegd de raad te informeren 

op natuurlijke (ijk)momenten (bijvoorbeeld bij afronding van de 

implementatie in een domein).

Portefeuillehouder:William van Ommen;Portefeuillehouder:Olaf 

Prinsen

24-8-2023 10:13:01:

De raad wordt 2x per jaar meegenomen in het proces.

3-4-2023 1-6-2024

3. Toezeggingen T 2023-05-22 Wapenveld Noord 25-5-2023 10:01:51:

22-05-2023: mevrouw van Amerongen heeft geïnformeerd naar de 

input van de commissie op de nota van uitgangspunten. Wethouder 

Nienhuis heeft toegezegd dat, wanneer deze gereed is, met de 

commissie is gesprek te gaan over het stedenbouwkundig plan. De 

raad wordt gelijktijdig geïnformeerd over definitieve nota van 

uitgangspunten.

Portefeuillehouder:Stephan Nienhuis 1-11-2023 13:52:35:

Stedenbouwkundigplan is in voorbereiding.

22-5-2023 1-7-2024

3. Toezeggingen T 2023-11-06 Veiligheid raadsleden en bestuurders 7-11-2023 16:13:45:

Tijdens de begrotingsbehandeling op 6 november 2023 heeft 

burgemeester Prinsen toegezegd te informeren of er zaken zijn 

geregeld over het borgen va de veiligheid van raadsleden en 

bestuurders.

Portefeuillehouder:Olaf Prinsen 8-2-2024 10:16:51:

Het onderwerp wordt in het 2e kwartaal geagendeerd voor de raad.

6-11-2023 24-6-2024

3. Toezeggingen T 2023-11-06 Visie op recreatie en toerisme 7-11-2023 16:09:35:

Tijdens de begrotingsbehandeling op 6 november 2023 heeft 

wethouder Nienhuis toegezegd dat eind 2024/begin 2025 gewerkt 

gaat worden aan een nieuwe visie op recreatie en toerisme die 

aansluit op de omgevingsvisie. Hierin wordt het onderwerp 

agrotoerisme ook meegenomen.

Portefeuillehouder:Stephan Nienhuis Geen stand van zaken 6-11-2023 27-1-2025

3. Toezeggingen T 2023-11-27 Nota van uitgangspunten ontwikkeling 

woningbouwontwikkeling Hulsbergerlanden

6-12-2023 11:37:40:

Bij de bespreking van  Actieve raadsinformatie 2023-62, Stand van 

zaken ontwikkeling woningbouwontwikkeling Hulsbergerlanden, 

tijdens de raadscommissie van 27 november heeft wethouder 

Nienhuis toegezegd de definitieve nota van uitgangspunten te delen 

met de raad, en deze te betrekken bij de bespreking van het 

stedenbouwkundig plan in het eerste kwartaal van 2024.

Portefeuillehouder:Stephan Nienhuis 18-1-2024 16:35:20:

Stedenbouwkundig plan is grotendeels gereed en er wordt nu 

gewerkt aan beeldkwaliteitsplan i.s.m. GG.

Daarin worden ook de ontsluitingsvarianten onderzocht.

27-11-2023 1-7-2024
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3. Toezeggingen T 2023-11-28 Kledingpas 6-12-2023 12:08:20:

Bij de behandeling van het raadsvoorstel Beleidsplan 

Bestaanszekerheid op 28 november heeft wethouder van Ommen 

toegezegd te gaan verkennen of er mogelijkheden zijn om de 

kledingpas bij meer lokale ondernemers onder de aandacht te 

brengen.

Portefeuillehouder:William van Ommen 18-1-2024 08:34:52:

Met deze actie richten we ons op de kledingpas 2024-2025, die eind 

dit jaar wordt verstrekt. Binnenkort wordt de leverancier benaderd  

van de pas over de mogelijkheden van deelname van lokale 

winkeliers.  Als er mogelijkheden zijn worden, in overleg met 

stichting Leergeld, daarna de lokale winkeliers benaderd.  Het 

eindresultaat van deze acties is in het vierde kwartaal van 2024 

bekend. 

28-11-2023 18-11-2024

3. Toezeggingen T 2024-02-13 Concept besluit 72 wijziging GR GGD NOG 15-2-2024 10:13:14:

Tijdens de bespreking van het raadsvoorstel om in te stemmen met 

het concept besluit 72 wijziging GR GGD NOG heeft wethouder van 

Ommen toegezegd over de mogelijkheid om een adviescommissie 

op te richten, de samenhang met de VNOG en de positie van 

Heerde ten opzichte van de andere 21 gemeenteraden, contact op 

te nemen met de griffie, om de raad te informeren over de 

mogelijkheden voor een raadsadviescommissie.

Portefeuillehouder:William van Ommen 14-3-2024 10:56:48:

Een eerste verkenning voor een raadsadviescommissie GGD is 

gepland.

13-2-2024 19-3-2024

3. Toezeggingen T 2024-02-13 werkplan/koersdocument BOA's 15-2-2024 10:20:18:

De fractie PvdA (dhr. Buist) heeft gevraagd naar een jaarlijks 

werkplan/koersdocument voor BOA's. Dit werd in het verleden 

gedeeld met de raad. De commissie heeft het college verzocht deze 

vraag schriftelijk te beantwoorden.

Geen medewerkers toegekend 14-3-2024 11:05:32:

Met Corona zijn het toenmalige kader- en uitvoeringsdocument voor 

toezicht en handhaving tijdelijk niet uitgevoerd. Daarna is deze 

planvorming nog niet opgepakt. Nu worden deze documenten weer

Samengesteld en voor de zomerperiode voor bestuurlijke 

besluitvorming aangeboden. 

13-2-2024 1-10-2024

3. Toezeggingen T sv 2024-04 vragen D66/GL Nationaal programma Ruimte voor 

Defensie

14-2-2024 11:36:41:

De fractie D66/GL heeft de volgende schriftelijke vragen ingediend:

In het participatieplan van het Nationaal Programma ruimte voor 

Defensie staat beschreven dat ook medeoverheden en inwoners 

betrokken worden bij de totstandkoming en uitvoering van de 

plannen/maatregelen. 

1.    Op welke wijze is of wordt de gemeente Heerde (als 

medeoverheid) betrokken bij de plannen/maatregelen van 

Defensie?

2.    Welke inzet kan en wil het college plegen om (toenemende) 

overlast als gevolg van de plannen/maatregelen van Defensie 

zoveel mogelijk te beperken voor onze inwoners?

3.    Op welke wijze wordt de betrokkenheid van inwoners geborgd? 

En welke rol kan en wil de gemeente Heerde hierin spelen?

Los van de plannen in ontwikkeling hecht de fractie van D66/GL aan 

goede communicatie over de extra/toenemende activiteiten en de 

geluidsoverlast als gevolg daarvan.

4.    Welke (extra) inzet is het college bereid te leveren om inwoners 

zo goed mogelijk te informeren over de activiteiten op en rond het 

ASK?

Wij kunnen ons voorstellen dat de (extra) activiteiten en de plannen 

van Defensie ook meer belasting voor milieu en natuur tot gevolg 

hebben. En denk daarbij bijvoorbeeld ook aan schrikreacties van 

dieren in het gebied.

5.    Is dat het geval? En zo ja, wat zijn de gevolgen hiervan voor 

(ontwikkelingen in) de gemeente Heerde.

Geen medewerkers toegekend 14-2-2024 11:41:08: 14-2-2024 15-3-2024
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3. Toezeggingen T sv 2024-05 vragen D66/GL Calamiteitenplan Veessen 19-2-2024 09:10:02:

De fractie D66/GL heeft de volgende schriftelijke vragen ingediend:

De ontwikkeling van een calamiteitenplan

1.    Klopt het dat er in de bijeenkomst in november 2022 (zie 

bijlage/terugblik) met het waterschap, gemeente en werkgroep 

verkeer en veiligheid Veessen zou zijn gezegd dat er vertrouwen is 

in onze dijken en dat het weinig zinvol is een calamiteitenplan te 

maken aangezien een doorbraak van de dijk binnen minuten tot 

overstroming van een groot gebied zou leiden?

2.    Klopt het dat er inmiddels weldegelijk gewerkt is/wordt aan een 

concept calamiteitenplan dat aanvankelijk medio 2023 klaar zou 

zijn?

3.    Ligt er inmiddels een concept(plan), zo nee, wanneer wordt dat 

verwacht?

Betrokkenheid van verschillende partijen bij de totstandkoming en 

uitvoering van het calamiteitenplan

Het is duidelijk dat er minimaal 3 overheden een rol spelen bij een 

calamiteitenplan: Rijkswaterstaat, waterschap en gemeente.

4.    welke rol dient in uw visie de gemeente te vervullen bij de 

totstandkoming van het calamiteitenplan? 

5.    In hoeverre kan of moet ook de veiliheidsregio en/of de 

omgevingsdienst ivm met toezicht en handhaving hierin een rol 

spelen?

6.    Los van de betrokkenheid van overheden hecht onze fractie 

ook aan de betrokkenheid van inwoners bij het calamiteitenplan. Op 

welke wijze wordt de werkgroep verkeer en veiligheid Veessen 

betrokken bij het calamiteitenplan?

Bouwplannen en recreatiebouw Inleisure

7.    Op welke wijze wordt in het calamiteitenplan ook betrokken dat 

zowel de bouwplannen binnen Veessen als de plannen voor 

recreatievebouw in de uiterwaarden voor aanzienlijk hogere druk op 

(de ontsluiting van) het gebied zorgt?

8.    Welke verantwoordelijkheden heeft Inleiseure, als 

Portefeuillehouder:Stephan Nienhuis;Portefeuillehouder:Olaf 

Prinsen

14-3-2024 10:18:05:

Beantwoording van de vragen is in voorbereiding en wordt 

binnenkort verwacht.

16-2-2024 1-4-2024

3. Toezeggingen T sv 2024-06 vragen PvdA Omgevingsdienst Veluwe 5-3-2024 15:29:27:

De heer Buist (fractie PvdA) heeft de volgende schriftelijke vragen 

gesteld:

1.    zijn de aanbevelingen van de commissie Aartsen en de 

Landelijke Handhaving strategie leidend voor het handelen van de 

OD Veluwe?  Zo nee, op welke punten wijkt het af? En waarom? En 

is het hierboven in de 4e alinea gestelde het vertrekpunt binnen de 

OD? Zo neen, wat is dan het gehanteerde vertrekpunt binnen het 

werkgebied van de OD Veluwe?. 

2.    heeft de OD Veluwe per gemeente hetzelfde takenpakket? 

Graag enige uitleg en duiding als de aanbeveling van de commissie 

Aartsen op dit punt niet gevolgd is.

3.    komt het voor dat er dossiers door deelnemende gemeenten 

zijn ‘teruggehaald’? Mocht dat zo zijn dan graag wat achtergrond, de 

commissie Aartsen adviseert meer afstand vanuit het bestuur en 

mandatering aan de directeur;

4.    hoe  is het indienen van klachten en handhavingsverzoeken 

binnen het werkgebied van de OD Veluwe geregeld?

5.    is er binnen de OD Veluwe 1 uniforme regeling aangaande het 

indienen van klachten en het doen van handhavingsverzoeken in 

milieukwesties? Worden deze afspraken ook nagekomen door de 

deelnemende overheden? Zo nee, waarom niet?

6.    is er een overzicht bij de OD Veluwe waaruit blijkt hoeveel 

bedrijven door onze OD worden bediend en in welk risicocategorie 

die bedrijven zijn ingedeeld?; 

7.    hoeveel uren zijn er begroot binnen de OD als het gaat om 

toezicht en hoeveel uren er beschikbaar zijn voor de handhaving 

binnen de OD? Is dat aantal uren voldoende? Zo nee, waar komt 

dat dan door?

8.    wat is de handelswijze binnen de OD Veluwe in de sector 

handhaving als de begrote uren al ingezet zijn voor/ten behoeve 

van het eerder genoemde ‘level playing field’?;  

9.    wat is de stand van zaken bij de opvolging aanbevelingen 

Commissie van Aartsen in het werkgebied van onze OD (kamerbrief 

8 -7- 2022)?;

Portefeuillehouder:Wolbert Meijer 5-3-2024 16:33:31: 5-3-2024 1-4-2024
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